

SUBSCRIBER BENEFITS

預訂套票優惠



最高節省
SAVE UP TO
HK\$5,115

會員預先訂購可享優惠高達 75 折！訂購數量越高，享受的精彩優惠也越多。我們應不同口味的觀眾度身訂造了八個「音樂會系列」。購買任何系列，同一訂單的所有「自選音樂會」均可獲等同「音樂會系列」的折扣優惠。若購買六個或以上「自選音樂會」，亦可享「自選音樂會」折扣優惠。

Subscribers can get up to 25% discount in subscription! Enjoy increasing discounts with the more you order. Eight fabulously curated series cater for audiences of different tastes. Subscribe to any series to enjoy the same discounted rate for any additional Free Choice concert tickets. Purchase six or more Free Choice concerts to enjoy the Free Choice discount.

「音樂會系列」折扣表

CONCERT SERIES DISCOUNT TABLE

訂購系列數量 No. of Series			
1 ↓ 95 折 5% off	2-3 ↓ 9 折 10% off	4-6 ↓ 8 折 20% off	≥7 ↓ 75 折 25% off
折扣 Discount			

「自選音樂會」折扣表¹

FREE CHOICE CONCERT DISCOUNT TABLE¹

訂購音樂會數量 No. of Programmes			
3-5 ↓ ---	6-10 ↓ 95 折 5% off	11-15 ↓ 9 折 10% off	≥16 ↓ 85 折 15% off
折扣 Discount			

¹ 若沒有訂購任何音樂會系列，必須訂購至少 3 場「自選音樂會」。One must order at least 3 Free Choice concerts if one does not subscribe to any Concert Series.



優先預訂座位 GREAT SEATS - GREAT PRICE

訂戶可優先選擇座位區域，省卻前往城市售票網的輪候時間，輕鬆自在。

Subscribers can select preferred seating zone(s) for our concerts prior to public ticket sale, thus saving queuing time at URBIX outlets.



盡享靈活票務安排 FLEXIBLE TICKETING SERVICE

每張套票可免手續費換票（更換至同一節目另一場次）或補票（將半價門票升級至正價門票）一次，或以半價退票。只需填妥表格，並於音樂會 10 個工作天前寄回港樂，手續簡單方便²。

Something unexpected comes up? Each subscription ticket can be swapped or upgraded once free of charge. You can also obtain a 50% refund on your tickets. Simply send us your request form(s) with your ticket(s) 10 working days before the performance².

² 詳情請參閱有關表格上的條款及細則。For details, please refer to the terms and conditions on the relevant forms.



港樂貴賓區酒會券 HK PHIL PARTNERS' LOUNGE COUPONS

現凡訂購樂季套票折扣後總額超過港幣 \$15,000，即可獲贈貴賓區酒會券兩張；港幣 \$20,000 或以上可獲贈四張；港幣 \$30,000 或以上則獲六張。每張酒會券亦可以港幣 \$120 額外購買。

Subscribers spending over HK\$15,000 (after discount) can enjoy two complimentary lounge coupons, four for HK\$20,000 and above, and six for HK\$30,000 and above. Lounge coupons can also be purchased additional to your order at HK\$120 each.



港樂紀念貝多芬誕辰 250 週年特別禮遇 HK PHIL CELEBRATING BEETHOVEN 250th BIRTHDAY SPECIAL GIFT

為紀念貝多芬誕辰 250 週年，現凡訂購「貝多芬 250」音樂會系列，即送港樂五線譜記事簿（紅色軟皮封面，價值港幣 \$75）一本。數量有限，送完即止。

As part of the Beethoven 250th Birthday Celebrations, subscribers who purchase "Beethoven 250" series will receive a complimentary HK Phil Red Softcover Manuscript Notebook (priced HK\$75). Available while stocks last.



免費港樂會會籍 FREE CLUB BRAVO MEMBERSHIP

於樂季套票優先預訂期間，凡購買任何一個「音樂會系列」，或最少六個「自選音樂會」，即可免費成為港樂會會員一年（價值港幣 \$300，會籍由 2019 年 9 月 1 日至 2020 年 8 月 31 日），可享以下會員專屬優惠：

- 凡於城市售票網購買港樂音樂會正價門票，可享 85 折優惠（不適用於部分音樂會）。
- 於樂季套票優先預訂期間，每消費港幣 \$100 可獲港幣 \$5 現金獎賞，於下一個樂季（2020/21）套票訂購時使用。
- 可優先登記港樂免費活動，包括太古「港樂·星夜·交響曲」。

Subscribe to any series, or at least six Free Choice concerts, to enjoy a year of complimentary Club Bravo membership (worth HK\$300, membership valid from 1 September 2019 to 31 August 2020), and the following member benefits:

- 15% off HK Phil standard tickets purchased at URBIX (some exceptions apply).
- Earn HK\$5 cash dollars for every HK\$100 spent on tickets during the subscription period, which can be applied to your next subscription (2020/21).
- Priority registration to the HK Phil free events, including *Swire Symphony Under The Stars*.

2019/20 樂季套票優先預訂時段 SEASON SUBSCRIPTION PERIOD

2018/19 續訂客戶 SUBSCRIBERS
9 MAY (10:00) - 29 MAY (22:00)

新訂戶 NEW SUBSCRIBERS
31 MAY (10:00) - 8 JUL (22:00)